
    Projekt 
UCHWAŁA   Nr    /XLII/14 

 
Rady   Miasta   Milanówka  

 
 z dnia      listopada 2014 r. 

 
 
 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Milanówka 
 
 

 
 Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. 

U. z 2013 r. poz.594, 645 i poz.1318 i z 2014 r. poz.379 i 1072) w związku z art. 229 pkt 3 Kodeksu 

postępowania administracyjnego (Dz. U. z 2013 r., poz. 267 oraz z 2014 r. poz. 183), po rozpatrzeniu 

skargi mieszkańca przesłanej przez Regionalną Izbę Obrachunkową na Burmistrza Miasta Milanówka 

z dnia  18.07.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 21.07.2014) zarejestrowaną pod numerem 

5166/2014 - Rada Miasta Milanówka uchwala, co następuje: 

 
 

§ 1 
Skargę z dnia 18.07.2014 r. (data wpływu do Urzędu Miasta dnia 21.07.2014 zarejestrowaną pod 

numerem 5166/2014)  - uznaje się za zasadną. 

 
 

§ 2 
Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Rady Miasta Milanówka, zobowiązując do 

przygotowania odpowiedzi i do przesłania skarżącym odpisu niniejszej uchwały wraz 

z uzasadnieniem. 

 
 
 

§ 3 
Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
 
 
 
         Przewodnicząca 
             Rady Miasta Milanówka 
 
                 mgr Maria Sobczak 

 
 
 



        U Z A S A D N I E N IE                       Projekt     

Skargi Pana o numerze 5166/2014 z dnia 18.07.2014 roku (data wpływu do UM 21.07.2014), 

dotycząca braku przejrzystości w finansowaniu imprezy „Bezpieczny Dzień dziecka” przesłane 

z RIO. 

Skarżący zarzuca Staży Miejskiej braku przejrzystości rozliczenia ww. akcji oraz zadaje pytanie: Co 

stało się z resztą pieniędzy? 

Straż Miejska w Milanówku przyjęła darowizny w wysokości 7.950 zł na organizację akcji „ Straż 

Miejska Dzieciom – Bądź Bezpieczny”, która odbyła się w dniu 30.05.2014r (pismo z dnia 

28.10.2014. o nr SM5521.11.6.714.14). W rzeczywistości, co wynika z odpowiedzi (pismo z dnia 

10.06.2014) Komendanta Straży Miejskiej do Skarżącego wynika, że koszt akcji wyniósł 6.497, 23zł 

Komisja Rewizyjna nie otrzymała od Komendanta Straży Miejskiej informacji w jaki sposób staż 

wykorzystała pozostałą sumę, która wpłynęła z darowizn na cele ww. akcji.  

Komisja Rewizyjna po przeanalizowaniu dokumentów skargę uznaje za zasadną. 

 
 


